
Vedr. lån Ɵl Nørre Djurs Hallen 

Vi har på forespørgsel fra Nørre Djurs Hallen besluƩet at yde hallen et lån på 300.00 kr. Det sker på 
baggrund af, at vi i håndboldklubben er bevidste om, at det store antal hold i både børne-, ungdoms og 
seniorrækker inklusiv divisionshold, 3 senior og et U 19 hold, er med Ɵl at belaste hallen dels med et 
uforholdsmæssigt stort rengøringsforbrug pga. brug af harpiks og almindelig rengøring eŌer 
weekendstævner, hvor hallen besøges af mange mennesker og dels med slitage på både bygning og 
inventar.  

I Nørre Djurs HK er vi heldige, at vi har muligheden for at støƩe hallen med et lån. SamƟdig er vi dog nødt Ɵl 
at sƟlle os lidt undrende over, at kommunen ikke kan se nødvendigheden i, at der bliver givet et øget 
driŌsƟlskud Ɵl den hal i kommunen, der bliver brugt mest målt på akƟvitetsƟmer. Derfor vil vi kraŌigt 
opfordre kommunen og Kultur- og FriƟdsudvalget Ɵl, at der i fremƟden findes en løsning, så der kan komme 
en ordentlig driŌ i Nørre Djurs Hallen. 

 

Nørre Djurs HK 

Karen Margrethe Fogh 


